
Grundejerforeningen Fruervej

Formandens beretning for året 2015/2016:

Der er i det forgangne år ikke sket meget i grundejerforeningen.

Det har været en relativ mild vinter og veje, stier og fællesgrund er i god stand. 
Dog vil der blive lagt grus ud på nordstien, hvor der er behov herfor.

Der er kommet nye beboere i ejendommene 

39: Troels Jacobsen
 
41: Peter Cornelius

47: Lone Marie Gade og Flemming Plougstrup Nielsen

Vi byder naturligvis de nye beboere velkomne.

Allan i nr. 16 har gennem måneders projektarbejde sammen med Roskilde 
Kommune sørget for opsætning af et Nabohjælp skilt. En stor indsats og skiltet 
virker åbenbart, endda med tilbagevirkende kraft, så der mig bekendt ikke har 
været nogen indbrud siden sidste generalforsamling.

Per Fange-Larsen
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